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27.3. Jednání se SMP a.s. Schůzka s ředitelkou Sýkorovou a Ing. Šandou k koordinaci sečí 

pro obvod, budoucí spolupráci a umístění robotických sekaček do Tyršových sadů. 

27.3. Paní Barbaričová Obyvatelka z ulice Sladkovského přišla řešit problém zatékající vody 

pod jejich dům, k čemuž přispívá drobná nerovnost chodníku před domem, která zadržuje 

vodu. Vše nakonec vyřízeno ke spokojenosti obou stran. 

27.3. Bělobranské náměstí Jednání na místě s OD a OHA. Řešili jsme budoucí podobu 

úpravy Bělobranského náměstí a případné dopravní návaznosti těchto úprav. 

27.3. Rada MO 

27.3. Zastupitelstvo MO 

2.4. Krajské setkání Svazu měst a obcí ČR Na svazu byly mimo jiné prezentovány projekty 

využívající UI v rámci měst a obcí. K jednomu z projektů jsme se také připojili. Jedná se o 

program, který vytváří příspěvky na sociální sítě převodem například z úředních rozhodnutí 

nebo informativních e-mailů. 

3.4. Paní Řezníčková Obyvatelka Závodu Míru přišla s prosbou o řešení problematiky 

kontejnerových stání a s dotazem na výsledek studie daného území. 

4.4. Daň z nemovitosti Jednání s vedením města. Město zvažuje zvýšení daně z nemovitosti 

podnikatelským subjektům, které mají rozsáhlejší provozovny a vytvářejí větší kumulaci lidí a 

potřebu častějších investic města, jako jsou nákupní centra a výrobní haly. Na schůzce se 

řešilo především vytipování konkrétních míst. 

5.4. Výsuv mostu přes Labe (SV obchvat) Slavnostní zahájení výsuvu mostu přes SV 

obchvat, který propojí náš obvod s obvodem II. Na stavbě nám bylo prezentováno technické 

řešení mostu. 

7.4. Setkání SVJ Sakařova 1326 S tímto SVJ již nějakou dobu projednáváme možnost 

rekonstrukce veřejného prostranství před jejich domem. Na jednání SVJ jsem byl prezentovat 

a probrat návrh pana architekta Košaře, který vznikl při jednání naší komise. SVJ návrh 

posoudilo a sdělilo mi své připomínky. 

8.4. Farmářské trhy Schůzka s paní Cvejnovou, která pořádá trhy v sousedním Hradci 

Králové. S paní Cvejnovou jsem jednal o vytvoření trhů v Pardubicích, s tím, že volba padla 

nakonec na třídu Míru. Schůzka řešila spíše technické záležitosti a průběh prvních trhů, které 

proběhnou 27.4. 

8.4. Výběrové řízení ZŠ Bratranců Veverkových Stávající ředitel ZŠ obhájil svou pozici. 

8.4. Pan Jirsa Setkání s panem Jirsou a řešení záležitostí kolem úprav Bělobranského 

náměstí. 

9.4. CFIG, pan Samek Jednání se zástupcem společnosti CFIG, která má zájem realizovat 

přestavbu prodejny Kubík (u Kostelíčka) na bytový dům. Pan Samek prezentoval zatím spíše 



hrubé obrysy stavby, s tím, že hotový projekt přijdou prezentovat na jednání ZMO až bude 

připravený. 

9.4. Jednání s ŘSD Jednání o možnosti prominutí místního poplatku v rámci stavby SV 

obchvatu. 

10.4. Starosti starostů Pravidelné setkání starostů MO. Tématy byly: Statut města, cenová 

politika povolování koloběžkových stání a deskové radary. 

10.4. Výsadba na MO I Setkání s náměstkyní Klčovou na téma výsadby u polikliniky KOLF 

a AFI. 

10.4. Schůzka s projektantem studie nábřeží Závodu Míru Schůzka pracovní skupiny s 

projektantem panem Prokešem. Diskutovali jsme mimo jiné vhodnost rozšíření rekonstrukce 

na další vnitroblok z důvodu návaznosti na napojení cyklostezky. Napojení cyklostezky dává 

smysl, avšak původně plánovaný projekt prodražuje cca na čtyřnásobek schválených 

prostředků. 

10.4. Rada MO I Setkání se zástupci městské policie a odboru dopravy. Tématem setkání 

byla hlavně připravovaná změna značení a zpoplatnění parkování za Chrudimkou. 

11.4. Sideris - přístavba na Palackého třídě Společnost přišla představit svůj záměr 

přístavby bytového domu nad budovu bývalé spořitelny. Šlo o představení hmotové studie a 

záměrů v okolí. Společnost nabídla, že po vyhotovení projektu přijde záměr prezentovat 

zastupitelům obvodu. 

11.4. Výběrové řízení ZŠ Závodu Míru Výběrové řízení nového ředitele/ředitelky školy. 

11.4. Výběrové řízení na ředitele ZUŠ Výběrové řízení nového ředitele školy. 

11.4. Seminář pro zastupitele města na téma Červeňák 

17.4. Cetin Konzultace se zástupcem společnosti Cetin ohledně možností a podmínek vedení 

optických sítí v historickém centru města. 

18.4. Pardubické kritérium Dekorování závodníků tradičního cyklistického závodu 

Pardubické kritérium. 

19.4. Komise pro bezbariérovost Účast na komisi a prezentace nápadu vybudování 

bezbariérového hřiště. 

22.4. Zasedání zastupitelstva města Pardubic 

23.4. Výběrové řízení MŠ Pospíšilovo náměstí Výběrové řízení na post ředitele MŠ. 

24.4. Úprava parkování na Bělobranském náměstí Další jednání na téma Bělobranského 

náměstí, tentokrát i za účasti zástupců Služeb města Pardubic, s nimiž jsme řešili různé verze 

úprav a jejich vhodnost vzhledem k zimní údržbě a vjezdu popelářských vozidel. 

24.4. Rozhovor pro Český rozhlas na téma fontány ve městě 



24.4. Projednání PD Dašická V. a VI. etapa Jednání, na které jsme přizvali obyvatele 

dotčeného území a řešili s nimi jejich připomínky a požadavky k projektu. Ty byly následně 

dopracovány do projektu. 

25.4. DDM Alfa Setkání s ředitelem panem Adamů a zahájení příprav dětského dne 

městského obvodu, který proběhne 1.9. 

25.4. Porada vedení města Porada za účasti vedoucích odborů, ředitelů městských 

společností a starostů MO. Nový formát setkávání se s vedením města, který by měl probíhat 

přibližně čtyřikrát ročně. Na úvodním setkání mnoho podnětů nezaznělo, avšak za MO jsem 

vznesl dotaz na zpracování metodiky a koncepce k ukládání sítí s ohledem na budoucí 

výsadbu zeleně. Bylo přislíbeno řešení této věci. 

29.4. Kosatec Slavnostní otevření nové prodejny v ulici Sladkovského. 

29.4. Jednání komise pro pozemky a reklamu 

29.4. Mimořádné jednání rady MO Viz zápis. 

30.4. Snídaně pro cyklisty Účast na projektu města, který měl propagovat a podpořit využití 

kola při cestě do práce nebo školy. 

 
 


